

國際廣生

GLOBAL REVIEW

(双月刊)2021年9/10月 第5期 总第75期

2021年9月15日出版

目 次

习近平外交思想

- 1 中国特色国际关系理论与习近平外交思想笔谈 徐坚 权衡 周方银
王公龙 张颖

欧洲问题

- 25 欧盟应对中美博弈的策略选择与美欧对华政策协调 赵怀普
47 欧洲经济与货币联盟改革及其结构性困境 关欣

美国问题

- 67 中美国际制度策略取向比较 凌胜利 王彦飞
——基于议题领导权视角的分析
89 非政府组织在美国对华战略中的角色、作用与前景 孙海泳

领域问题

- 109 全球数字经济发展背景下的国际治理机制构建 潘晓明 郑冰
130 中美清洁能源竞合新态势与中国应对 李昕蕾

- 153 英文摘要

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 13 No. 5 September/ October 2021

Published on September 15, 2021

Contents

- Xi Jinping Thought on Diplomacy*
- 1 International Relations Theory with Chinese Characteristics and Xi Jinping's Diplomatic Thought—A Panel Discussion
XU Jian et al
- European Affairs*
- 25 Brussels' Strategic Choices amid China-U.S. Competition and EU-U.S. Policy Coordination on China
ZHAO Huaipu
- 47 The European Economic and Monetary Union: Reforms amid A Structural Dilemma
GUAN Xin
- American Studies*
- 67 A Comparative Study of Chinese and U.S. Approaches to International Institutions—The Perspective of Issue Leadership
LING Shengli and WANG Yanfei
- 89 NGOs and the Implementation of America's China Strategy
SUN Haiyong
- Global Governance*
- 109 Institution Building for Global Governance in an Emerging World Digital Economy
PAN Xiaoming and ZHENG Bing
- 130 Sino-U.S. Clean Energy Competition and Cooperation and Beijing's Policy Response
LI Xinlei
- 153 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.